



海底捞火锅
Haidilao Huoguo

1-28 Feb 2026
(Excluding Spring Festival Eve & Day 1)



Haidilao Chatswood

除夕和初一
不适用哦
Not valid on CNY Eve
and CNY Day 1.

七周年庆典 7th Anniversary

欢庆Chatswood店七周年庆典，凡是来用餐的顾客均可享有加购\$7的指定特价菜
Join us in celebrating Haidilao Chatswood 7th anniversary! Dine in and get a special priced dish for only AU\$7

Mon-Fri All-Day | Sat, Sun & PHs 11:30 am-5 pm & after 9pm

7选1 特价菜 Special Dishes

只要
加购 **AU\$7**

捞派鲜毛肚

Haidilao-Styled
Beef Tripe



鸭肠

Duck Intestine



千丝牛黄喉

Exquisite
Beef Aorta



捞派滑牛肉

Haidilao-Styled
Marinated Beef



捞派巴沙鱼片

Basa Fillet



我的小郡肝

Duck Gizzards



双椒鸡片

Chicken Breast
Fillet with
Double Chili



***Terms and Condition:**

1、活动时间：2月1日-2月28日（除夕和初一除外）；2、活动期间，堂食用餐可加\$7，在七种菜品中选择一种特价菜；3、每桌每次仅限换购1份，不可重复换购；4、换购品不可打包；5、数量有限，换完即止；6、海底捞Chatswood 保留随时更改或终止条款和条件的权利，恕不另行通知。

1. Promotion period: 1-28 February (excluding Spring Festival Eve and the first day of Spring Festival). 2. During the promotion period, dine-in customers may add \$7 to select one special-priced dish from a choice of seven dishes. 3. Limit one redemption per table per visit. Multiple redemptions are not permitted. 4. Redeemed items are for dine-in only and not available for takeaway. 5. Limited availability. While stocks last. 6. Haidilao Chatswood reserves the right to amend or terminate these terms and conditions at any time without prior notice.